
Jussi Saramon ja 40 muun valtuutetun aloite kaupunkipyörien hankkimisesta 
Vantaalle
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Jussi Saramo ja 40 muuta valtuutettua ovat jättäneet seuraavan valtuuston työjärjestyksen mukaisen 
valtuustoaloitteen:

”Kaupunkipyörätoiminta on vihdoin alkanut toimia menestyksekkäästi myös Suomessa. Helsingissä toiminta on 
laajentunut 1 400 pyörään ja 140 pyöräasemaan. Espoossa kokeillaan kaupunkipyöriä Matinkylän-Olarin alueella 10
asemalla ja 100 pyörällä.

Me allekirjoittaneet valtuutetut esitämme, että Vantaa lähtisi mukaan valmiiksi hyvin toimivaan 
kaupunkipyörätoimintaan sekä Itä- että Länsi-Vantaalla. Toiminta kannattaa suunnitella yhteistyössä Helsingin 
kanssa, sillä luonteva pyöräyhteys kannattaa toteuttaa myös kuntarajojen yli esimerkiksi Mellunmäen metroaseman
ja Länsimäen välillä”.
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Päätös: 
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 

Liite: 
- allekirjoitettu valtuustoaloite


